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1) Mötets öppnade  

  

2) Godkännande av dagordning  

  

3) Föregående mötesprotokoll 

Läses av Anette och godkänns. 

 

4) Ekonomisk rapport samt redogörelse av Föreningsrådets 
funktion 
Thomas och Bengt hade varit på banken. Inga ändringar ang lån 

mm från deras sida. 

RR visar ett sämre resultat än förra året vid denna perioden, 

anledningen är en ny boulebana och en ny städmaskin. 

Medlemsantalet är ungefär samma som föregående år. 

 

Thomas undersöker möjligheten med Swish-betalningar. 

  

   

5) Representant från Bryggföreningen 

Bernt, Göran och Kennet besöker styrelsemötet. Ny styrelse från januari 2019. 

Bryggföreningen har ca 200 medlemmar.  2 mkr är klubbat i kommunstyrelsen för bryggan. 

EU-bidrag kan sökas men vi måste själva lägga till pengar också. Det kommer att vara 

bryggpub för alla medlemmar den 8 november kl 18:00, på Strandhotellet, se mer info gå in 

på facebooksidan ”brygga i mellbystrand”.  Kennet och Bengt fortsätter hålla kontakten för 

att öka samarbete mellan Mellbystrandsföreningen och Bryggföreningen. 
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6) Hökagården 

Uthyrningsfrekvensen är fortsatt hög.  

 

  

7) Hemsida, facebook, uppdateringar mm ang informationsflöde från Mellbystrandsföreningen 

Bestämdes att vår medlemstidning fortsättningsvis åter skall kallas för 

”Mellbystrandsbulletinen”. 

Till nästa möte inbjudes Katarina Schlick från företaget Sinclar för att diskutera utformning och 

innehåll i nästa års Bulletin. 

Medlem Anders Ekberg har tagit kontakt med Thomas angående Vattenmätare för 

sommarboende i Mellbystrand. Vi beslutar att hans information skall läggas in på vår Hemsida. 

 

8) Kommande evenemang 

Pga tidsbrist ajournerades dessa frågor till nästa möte. 

9) Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

Nästa möte bestämdes till onsdagen 13 november kl 18:00 på Hökagården. 

 

 

 

Sekreterare: Nadia Berrekia  


